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تکذیب شد

رجبی مشهدی سخنگوی صنعت برق کشورگفت : به هیچ عنوان برق خانه 
یا حتی تالار هایی که مراسم خاصی دارند، قطع نمی کنیم. چرا که قطع برق با حفظ 
مقررات انجام می شود و در صورت وجود مشکل خاص برق مشترکان قطع خواهد 
شد. در حال حاضر تا به امروز هیچ گونه دستورالعملی نسبت به قطع برق خانه های 
دارای مراســم اعلام نشــده است و انتشار خبری مبنی بر این موضوع را به شدت 

تکذیب می کنم.

اخبار ویژه ...

۲۵ فروردین 

پشت پرده گاندو

جزئیات طرح سربازی

می خواهد فریب بدهد

دفتر آیت الله سیستانی اعلام کرد : روز سه شنبه مصادف با ۱۳ آوریل/نیسان 
۱۴۴۲ قمری و ۲۴ فروردین هجری شمسی را آخرین روز ماه شعبان و چهارشنبه 
۲۵ فروردیــن را آغاز ماه مبارک رمضان اعلام کرد. آخرین روز ماه مبارک رمضان 
نیز پنجشنبه ۱۳ مه مصادف با ۲۳ اردیبهشت است که هلال ماه شوال در غروب آن 

دیده خواهد شد و روز جمعه عید فطر و اول شوال خواهد بود.

پخش، تاخیر و قطع گاندو در چند روز گذشته حواشی زیادی در پی داشت 
ولی واقعیت با آنچه ادعا شده تفاوت بسیاری دارد. تصمیم ناگهانی برای پخش گاندو 
۲ در ایام نوروز ۱۴۰۰، اســفندماه گذشته، نه تنها باعث تعجب کارشناسان و افراد 
آگاه به ساخت این سریال شده بود، بلکه نقدهای زیادی را هم پخش چنین سریال 
جدی در روزهای نوروز که مردم نیاز به لحظه های شاد و مفرحی داشتند به دنبال 
داشت، شاید نشنیدن این نقدها واصرار  شبکه سه و احتمالا رویکردهای سیاسی هم 
باعث شد این سریال روی آنتن رود و به گواه نظرسنجی صداوسیما و نظرسنجی 
رسانه های مختلف با بی توجهی مردم و بی میلی مخاطبان سیما مواجه شود.همه 
ماجرای گاندو۲ اما این نادیده گرفتن نظر کارشناسان نبود بلکه افراد آگاه می دانستند 
این سریال آماده نیست و تا پایان نوروز هم امکان تکمیل آن وجود ندارد. اگرچه یک 
پروپاگاندای رسانه ای سیاسی تلاش می کرد تاخیر در پخش برخی قسمت های 
گاندو۲ را به سانسور وصل کند، واقعیت این است که این سریال روزانه به پخش 
می رسید و چون نیاز به فرصتی برای بازبینی داشت به همین دلیل نه تنها با تاخیر 
پخش می شــد بلکه در کمال تعجب و خلاف روند پخش سریال های نوروزی، 
یک قسمت کلا به بازپخش خلاصه ای از قسمت های قبل اختصاص یافت.نکته 
عجیب اینکه، سریال گاندو ۲ حتی نتوانست به پایان برسد و این برای دومین سال 
پی در پی بود که ســریال های ســیما در پایان نوروز نیمه کاره رها می شدند، سال 
گذشته هم سریال پایتخت نیمه کاره ماند و سیما مجبور شد اسفند ۹۹ )یعنی ۱۲ ماه 
بعد( این سریال را تمام کند.در واقع برخلاف شایعات مطرح در برخی رسانه ها، 
ادامه سریال گاندو۲ اصلا تولید نشده بود که بخواهد با فشار کسی از روی آنتن پایین 

کشیده شود و نیمه تمام ماندن آن هم دقیقا به همین دلیل بود.

اخیرا کارزاری برای درخواســت از مجلس در راستای پایان دادن به خدمت 
اجباری به راه افتاده است. در ادامه همین تحرکات طرح بلندپروازانه ای در مجلس 
مطرح شــده اســت که آن را طرح سربازی حرفه ای می دانند.این طرح ترکیبی از 
اختیاری و حرفه ای شــدن اســت که حقوق و مزایای لازم را سربازان نیز دریافت 
می کنند. درواقع کسانی که مایل به سربازی رفتن نیستند، پول به کسانی می دهند که 
سربازی می روند. در این طرح، سربازی بعد از دو سال به مدت ۵ سال ادامه خواهد 
داشت و با این کار حرفه ای سرباز تربیت و آموزش دیده می شود. طرح مجلس با 
انتقاد شدیدی از سوی نیروهای مسلح همراه بوده است. مقامات نظامی می گویند 

بررسی این طرح در صلاحیت مجلس نیست.

عباس عبدی در روزنامه اعتماد نوشت:برخی از افراد سعی می کنند که مساله 
انتخابات را به تغییر راننده تقلیل دهند. گویی که خودروی سالم و خوبی آماده و 
پر از بنزین وجود دارد، مسافران آن نیز همه سوار شده اند، جاده و مقررات مناسب 
وجود دارد، فقط مانده یک راننده با صلاحیت پیدا شود و با این خودروی خوب 
مسافران را به مقصد برساند.هر کس کوشید که ذهن شما را از موضوع خودرو و 
شرایط جاده منحرف کند و فقط روی راننده تمرکز کند، احتمال بدهید که درصدد 
فریب شــما اســت. هنگامی که انتخابات ضعیف برگزار شود، مثل سال ۱۳۹۸، 
همچون یک ژیان زهوار در رفته ای است که اگر همیلتون یا همان قهرمان فرمول 
یک هم پشت آن بنشیند، نمی تواند، راهبری موثری داشته باشد. اگر خودرو خوب 
باشد، رانندگان متوسط هم می توانند ایمن برانند و اگر خودرو ضعیف و ناکارآمد 

باشد، بهترین راننده هم قادر به رساندن مسافران به مقصد نیست.

جهانگیری معاون اول رییس جمهور:

موافقان و مخالفان خواستار بازگشت به برجام هستند

      سرویس سیاسی -   معاون اول رییس جمهوری گفت: 
در شرایطی که آمریکایی ها اعلام کردند فشار حداکثری 
بر ایران شکست خورده است، تمامی موافقان و مخالفان، 

بازگشت به برجام را خواستار شده اند. 
اسحاق جهانگیری افزود: اگر دولت برجام را حفظ نکرده 
بود دوباره دشــمن صحبت از یک مذاکره جدید به میان 
می آورد و پنج سال دیگر طول می کشید که مذاکره جدید 

به سرانجام برسد اما اکنون راه و مسیر روشن است.
وی ادامه داد: الفبای رســیدن به یک ایران قوی و مقتدر و 
توانمند، داشتن یک جامعه قوی و کارآمد است، جامعه ای 
می تواند توانا و کارآمد باشد که بتواند در سرنوشت خود 
دخالت کند، بتواند در یک انتخابات مشــارکت جویانه 
قوی حضور پیدا نماید و بتواند مسوول خودش را وادار 
به پاســخگویی کند، از دل چنین جامعه توانمند، دولت 
توانمند و از دل چنین دولتی، کشور توانمند بیرون می آید.

معاون اول رییس جمهوری گفت: شرایطی که در آن قرار 
داریم، فصل مشکلات است، برنامه دولت تدبیر و امید از 
ابتدا برای کسانی که آن را انتخاب کردند و گاهی به گونه ای 
صحبت می کنند که گویی از انتخاب خود ناراضی هستند، 
این بود که شــرایط را برای کشــوری که زیر فصل هفتم 

قطعنامه شورای امنیت سازمان ملل رفته بود تغییر دهد. 
وی افزود: لیبی و عراق از کشورهایی بودند که ذیل فصل 
هفتم قطعنامه شورای امنیت قرار گرفتند و سرنوشت آنها 
را دیدیم، در آن موقع که ایران ذیل فصل هفتم قطعنامه قرار 
گرفت، کســانی که دلسوز ایران بودند، دنبال یک دولت 
قوی می گشــتند که قادر باشد با گفتگو کشور را از ذیل 

فصل هفتم قطعنامه بیرون آورد.
جهانگیری ادامه داد: تاکنون سابقه نداشته است که کشوری 
با مذاکره و گفتگو از ذیل فصل هفتم قطعنامه شورای امنیت 
بیرون بیاید اما دولت تدبیر و امید، ایران را با گفتگو از ذیل 
فصل هفتم این قطعنامه بیرون آورد و خطر از ایران دور شد 
و توجه جهانی به آن جلب و فرصت توسعه برای کشور 
فراهم شد، اما عده ای در آن موقع برای برجام عزا گرفتند 

و تا جایی که توانستند در داخل کشور جوسازی کردند.
وی گفت: در پی این اقدام فردی به نام ترامپ بدون داشتن 
منطق و استدلال روی کار آمد و دشمنان جدی قسم خورده 

ایــران نیز کمک کردند تا وی یکطرفه از تعهدنامه برجام 
خارج شود.

معاون اول رییس جمهوری افزود: دولت همه فحاشی ها 
را به جان خرید و تحمل کرد تا از برجام بیرون نرود، زیرا 
معتقــد بود همین کاغذ پاره برجام مانعی برای انجام کار 
جدی دشمنان علیه ایران می شود، تمامی کشورهای عضو 
اتحادیه اروپا، روسیه و چین نیز گفتند که طرفدار برجام 
هستیم اما یک قدم نتوانستند برای آن بردارند و کار عملیاتی 
انجام دهند و فقط ایران را در حوزه سیاسی همراهی کردند 

و نگذاشتند ترامپ رای شورای امنیت را بگیرد.
وی ادامه داد: فشارهای وارده به دولت زیاد بود اما دولت 
خوب عمل کرد و نگذاشت زندگی مردم متلاشی شود، 
یک زمانی اعلام کردند که در ایران پوشک بچه پیدا نمی 
شود و این اتفاق قرار بود برای همه کالاها در کشور بیافتد 
و مردم در یک پروســه ســه یا چهار ماهه احساس کنند 
که کشور دچار قحطی شده است اما دولت به هر طریق 

ممکن نگذاشت کشور دچار قحطی شود.
جهانگیری گفت: درآمد ارزی دولت در ســال ۱۳۹۰ به 
میزان ۱۱۸ میلیارد دلار بود اما این میزان در سال گذشته به 
کمتر از ۱۰ میلیارد دلار رسید که سهم دولت از آن کمتر از 
پنج میلیارد دلار بود و حتی دولت به راحتی نیز نتوانست 

به آن درآمد دسترسی یابد.
وی افزود: با وجود اینکه شاخصهای اقتصادی سال ۱۳۹۰ 
بسیار بدتر از شاخصهای اقتصادی سال ۹۲ بود، عده ای 
به دولت اتهام می زنند و ژســتهایی می گیرند که گویی 
مدیریتهای خیلی مطلوب از خود به جا گذاشته اند و از 
یک سابقه مشعشعی برخوردار هستند، برخی که ادعای 
ناکارآمــدی دولت را مــی کنند و می گویند ما مدیریت 
کارآمدی درســت می کنیم، فقط مسوول یک دستگاه یا 
سازمان بودند و بدترین مدیریت را داشتند، فساد و گران 
کار کردن و بی قانونی و خلاف قانون عمل کردن شاخصه 

های عملکردی آنان بوده است.
معاون اول رییس جمهوری ادامه داد: شــما که دولت را 
خسته و تنبل می دانید، در یک دوره دوساله مدیریت خود 
چند تصمیم گرفتید که گره از مشــکلات مردم باز کرده 
باشد، کسی که فرد دیگری را نقد می کند، باید خود کارنامه 

درخشانی داشته باشد.
وی فضای سیاسی سال ۱۳۹۲ را یادآور شد و گفت: در آن 
زمان آنقدر فضا امنیتی بود که فرد یا جریان سیاسی به آسانی 
نمی توانست فعالیت سیاسی انجام دهد اما سال ۱۴۰۰ با 
ســال ۱۳۹۲ متفاوت است و باید این انتخابات را شانس 
دیگری برای قدرت نمایی ایران در دنیا به شــمار آورد تا 
امنیت پایدار خود را نشان دهد و موقعیت خود در عرصه 
بین المللی را تثبیت نماید و فرصت انتخابات را نسوزاند.

جهانگیری افزود: در یک انتخابات پرشــور با مشارکت 
حداکثری مردم باید نامزدهای گروه های مختلف سیاسی 
در صحنه انتخابات حضور داشــته باشند، دولت از تمام 
ظرفیت خود اســتفاده می کند تا یک انتخابات پرشور با 

مشارکت قاطع مردم برگزار شود.
وی با اشاره به حضور ۱۲ میلیون حاشیه نشین در کشور 
ادامه داد: دولت به بانک اطلاعاتی خوبی از آمار دست یافته 
که می تواند سرمایه مناسبی در اختیار سیاستگذاران باشد 
اما این بانک اطلاعاتی نشان می دهد که حضور این تعداد 
حاشیه نشین در کشور تکان دهنده است، جمعیت فقرا در 
کشور افزایش یافته و نگرانی در این زمینه جدی است و 

باید برای گسترش فقر در ایران کاری کرد.
معاون اول رییس جمهوری گفت: خانوارهایی در کشور 
بویژه ساکنان حاشــیه نشین وجود دارند که هیچ یک از 
افراد آن خانوار شــاغل نیست و جمعیت این خانوارها 
در برخی استانها بسیار است، در برخی از نواحی حاشیه 
نشین باید ابتدایی ترین مولفه های زندگی را فراهم کرد که 
این دل انسان را به درد می آورد، امیدواریم اقدامات برای 
ساماندهی حاشیه شهرها بویژه در شهر مشهد تاثیر لازم را 

داشته باشد و به نتیجه برسد.
وی با تاکید بر استفاده از توانمندیهای اساتید دانشگاهها در 
حل مسائل اجرایی کشور افزود: هر مدیر یا استانداری که از 
ظرفیت اساتید دانشگاهها برای تصمیم گیریها و طرحهای 
اجرایی استفاده نکند، اشتباه کرده و مدیری موفق است که 
بیشــترین ارتباط را با این سرمایه های فکری و اجتماعی 

داشته باشد.
جهانگیری با بیان اینکه دغدغه ها پیرامون هیات اجرایی 
و انتخابات اعضای شــورای شهر را درک می کنیم، ادامه 
داد: هفته گذشته طی دو نشست اعضای هیات دولت در 
حضور وزیر اطلاعات و وزیر کشور، مسائل روشن شد و 
مقرر گردید فردی که خود را شایسته حضور در انتخابات 
دانسته و مراجع چهارگانه صلاحیت وی را تایید می کنند 
باید بتواند آزادانه در انتخابات شــرکت کند و دولت همه 
تلاش خود را بکار خواهد بســت تا منعی برای حضور 

چنین فردی در انتخابات نباشد.
وی با اشاره به ظرفیت جوانان در کشور گفت: جمعیت 
جوان پرانرژی این کشور سرمایه بزرگی برای آن محسوب 
می شود و به همت این جوانان پارسال موفق شدیم میزان 
تولید بسیاری از کالاهای مورد نیاز برای مقابله با کرونا را 
افزایش دهیم به عنوان مثال میزان تولید ماسک را از ۲۰۰ 
هزار عدد در روز به ۲۷ میلیون عدد در روز افزایش دادیم 
و همه بیمارستانها را به دستگاه ونتیلاتور مجهز و مازاد این 

دستگاه ها را به خارج از کشور صادر کردیم.

با ۷۰۰ هزار تومان!

عنابستانی شکایت کرد

منظور از تخلف 

چه تخلفی بوده

به رغم اینکه ترکیه در بحرانی ترین شرایط در رابطه با شیوع ویروس جهش 
یافته قرار دارد اما نه تنها پروازها به این کشور متوقف نشده بلکه با ارزان ترین قیمت 
انجام می شود. به عنوان مثال برای پرواز از تهران به استانبول نرخ بلیت هواپیما در 
حال حاضر  تنها ۷۱۹ هزار تومان است مسافران این مقصد کرونایی بنا به آنچه که 

دولت ترکیه اعلام کرد، تنها لازم است تست منفی کرونا به همراه داشته باشند!

نماینده مردم سبزوار گفت: من از نیروی انتظامی و از آن سرباز به علت توهین 
شــکایت کردم و پرونده در دادســرای نظامی در حال رسیدگی است. علی اصغر 
عنابســتانی در پاسخ به این پرسش که نتیجه پرونده اش در هیات نظارت بر رفتار 
نمایندگان و در دادستانی چه شده است، گفت: علاقه ای به گفت وگو این خصوص 
ندارد. نماینده مردم سبزوار که سال گذشته ماجرای سیلی زدن اش به سرباز راهور 
خبرســاز شد، گفت: زمان همه چیز را مشــخص خواهد کرد. ماجرا آن طور که 
فضاسازی رسانه ای نشد نبود. من از نیروی انتظامی و از آن سرباز به علت توهین 
شــکایت کردم و پرونده در دادســرای نظامی در حال رسیدگی است. وی افزود: 
پرونده نیروی انتظامی علیه اینجانب نیز در دادسرای کارکنان دولت در حال رسیدگی 
است. هیات نظارت بر رفتار نمایندگان هم در حال انجام دادن کار خودش است. تا 
آنجا که من اطلاع دارم نیروی انتظامی حاضر نشده پاسخ مجلس را بدهد اما هیات 
نظارت بر نمایندگان رئیس و نایب رئیس و سخنگو دارد؛ می توانید از آنها در مورد 

پرونده ام سوال کنید.

در پی واکنش های گسترده در مورد مصاحبه معاون سیاسی سپاه، سردار 
جوانی توضیحات کوتاهی را در این زمینه ارسال کرد. متن توضیحات سردار 
جوانی بدین شــرح اســت: نظر به برداشت های نادرست و بعضاً سوءاستفاده 
برخی رسانه های داخلی و خارجی از پاسخ اینجانب به سؤال خبرنگار فارس 
درباره فعالیت های انتخاباتی برادر پاســدار دکتر ســعید محمّد، فرمانده سابق 
قرارگاه ســازندگی حضرت خاتم الانبیاء )ص( که در مسئولیت های گذشته، 
زحمات ارزشمندی کشیده اند به آگاهی می رساند؛ همچنانکه از متن مصاحبه 
برمی آید، تخلف مورد اشاره، صرفاً بروز رفتارهای سیاسی- انتخاباتی بوده که 

مغایر با مقررات جاری سپاه است.

ســردار رمضان شریف سخنگوی سپاه به اظهارات سردار جوانی درباره 
سعید محمد واکنش نشان داده و گفته هر کس می گوید تخلف بوده، باید متقن و 
دقیق بگوید چه تخلفی بوده است. برداشت یک معاون سپاه این بوده که تخلف 

صورت گرفته، اما نظر رسمی سپاه ممکن است این نباشد.

     ســرویس سیاســی- رییس مجلس شورای اســلامی موضوعات اقتصادی و 
خنثی سازی تحریم ها را دو اولویت مهم مجلس در سال ۱۴۰۰ عنوان کرد و افزود: 
این موارد ملاک اصلی عمل مجلس خواهد بود و ما به طور شفاف گزارش عملکرد 

خود را به مردم ارائه خواهیم کرد. 
»محمدباقر قالیباف« روز گذشــته در نشســت شورای هماهنگی کمیسیون های 
تخصصی و مرکز پژوهش های مجلس با اشاره به نامگذاری سال ۱۴۰۰ به عنوان 
سال »تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی ها« گفت: در سال های متمادی محوریت شعار 
سال متمرکز به موضوعات اقتصادی بوده و این نشان می دهد که چالش اول کشور 
از منظر رهبر معظم انقلاب مسئله اقتصاد است و امسال نیز این نامگذاری همین 

خط مشی را نشان می دهد.
رییس مجلس شورای اسلامی با بیان این که مجلس باید متمرکز به بحث اقتصادی 
باشد و تاکید رهبر انقلاب در این موضوع، خنثی سازی تحریم ها و تقویت توان 
اقتصادی و ایســتادگی روی پای خود اســت افزود: برای اصلاح این مســیر باید 
ناکارآمدی ساختاری در بودجه و نظام مالیاتی، ساختار بانکی، بوروکراسی اداری، 
نظام ناکارآمد و غیرهدفمند یارانه ای، نظام آماری ناکارآمد، فقدان استراتژی صنعتی 
و آمایش سرزمین ناقص و ضعیف اصلاح شود، چرا که این ساختارها موجب ایجاد 

مشکلاتی نظیر بیکاری و رانت شده است.
رییس قوه مقننه کشور در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه سوءمدیریت و 
تعارض منافع از جمله عوامل مشکلات اقتصادی است، اظهار داشت: البته کرونا و 

تحریم ها در سال های اخیر بر مشکلات اقتصادی کشور افزوده است.
قالیباف با اشاره به قوانین متعدد در حوزه تولید گفت: با یک بررسی اجمالی به برخی 
قوانین مربوط به حوزه تولید نظیر قانون رفع موانع تولید، قانون اصل ۴۴، قانون تسهیل 
فضای کسب و کار، قانون برنامه ششم توسعه، قانون استفاده حداکثری از توان تولید 
و حمایت از کالای ایرانی که همه اینها پیشتر در مجالس گذشته تصویب شده اند، 
درمی یابیم که اگر این قوانین به درستی اجرا شود، نیاز زیادی به قوانین جدید نداریم.

وی با تاکید بر اینکه نقاطی در قوانین مربوط به تولید مغفول مانده اســت، گفت: 
طرحی درباره تغییر رویکرد در صدور مجوزهای حوزه کســب و کار و تولید در 
کمیسیون ویژه جهش تولید در دست تدوین است و این کمیسیون آن را به زودی 

نهایی خواهد کرد.  
رییس مجلس خاطرنشان کرد: براساس کار پژوهشی، بررسی های علمی و کارکرد 
کمیســیون ها در مجلس، دو اولویت مهم با محوریــت موضوعات اقتصادی و 
خنثی سازی تحریم ها مشخص شده است و این موضوع ملاک اصلی عمل مجلس 
خواهد بود و ما به طور شفاف گزارش عملکرد خود را نیز به مردم ارائه خواهیم کرد.

اقتصاد و خنثی سازی تحریم ها 
دو اولویت مهم مجلس است

قالیباف رییس مجلس شورای اسلامی:

     سرویس سیاسی-   مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی دبیرخانه شورای عالی امنیت 
ملی در اطلاعیه ای به اظهارات یکی از نمایندگان ســابق مجلس شورای اسلامی 

واکنش نشان داد و آن را تکذیب کرد.
مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی اظهارات یکی از 
نمایندگان سابق مجلس شورای اسلامی که طی آن نقل قول غیرواقعی و بی اساسی 

به دبیر شورای عالی امنیت ملی نسبت داده شده است راتکذیب کرد.
متن اطلاعیه صادر شده به این شرح است:

روز گذشته ویدیویی از گفتگوی آقای محمود صادقی نماینده سابق مجلس شورای 
اسلامی در فضای مجازی منتشر شد که وی در آن با ارائه توضیحاتی در خصوص 
وقایع تلخ آبان ماه ســال ۹۸، اظهارات غیر واقعی و بی اساســی را به دریابان علی 
شــمخانی دبیر شورای عالی امنیت ملی نسبت داده است که تماماً کذب و عاری 

از واقعیت است.
دریابان شمخانی علیرغم حضور و سخنرانی در صحن مجلس و همچنین برگزاری 
جلسات مختلف با شخصیت ها و چهره های سیاسی و رسانه ای پیرامون وقایع آبان 

ماه سال ۹۸، هیچ گونه گفتگوی دوجانبه با آقای صادقی نداشته اند.
با توجه به اظهارات مشابه از سوی آقای صادقی در موضوعات مختلف که عمدتاً 
بدون ارائه هرگونه مستند قابل دفاع مطرح شده، سوء نیت نامبرده از بیان موضوعاتی 

از این دست محرز است.
صحبت های غیر واقعی اخیر نامبرده صرف نظر از اهداف سیاسی آن، به طور قطع 
دارای پیامدهای کلان امنیتی برای کشور بوده و قابل اغماض نمی باشد لذا موضوع، 
برای روشن شدن ابعاد و قصد و نیت وی از این اظهارات از طریق مراجع قضایی 

ذیصلاح پیگیری خواهد شد.

شورایعالی امنیت ملی ادعای نماینده 
سابق مجلس را تکذیب کرد

طی اطلاعیه ای؛ 

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه به 

پایگاه خبری، تحلیلی
 اقتصاد کیش 

به نشانی زیر مراجعه نمایید
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